
Protokół nr XLVII/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 31 maja 2023 roku w godz. 1400 – 1610 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

_________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz  o godzinie 1400 otworzył XLVII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek pomocniczych oraz dyrektorów 

• Radnych Powiatowych oraz sołtysów 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XLVII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XLVII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności Gminnego Centrum Kultury w Poniecu 

oraz Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej wsi 

Drzewce, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Burmistrza Ponieca, 

10. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej, 
11. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej, 
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12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Do posiedzenia dołączył radny Tadeusz Twardy.  

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Brak.  

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności Gminnego Centrum Kultury w 

Poniecu oraz Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Poniecu 

Macieja Malczyka o przedstawienie sprawozdania z działalności GCK w Poniecu za 2022 rok. 

 

Dyrektor GCK Maciej Malczyk przedstawił sprawozdanie z działalności GCK za 2022 rok oraz 

podziękował radnym i Burmistrzowi Ponieca oraz pracownikom jednostek i stowarzyszeniom 

za współpracę w minionym roku. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że zapewnienie mieszkańcom dostępu do 

kultury jest bardzo ważne, a oferta GCK jest obszerna. Pochwalił bogaty i różnorodny 

kalendarz imprez. Zapytał o ostatnie osiągnięcia Dziecięco-Młodzieżowej Orkiestry Dętej przy 

GCK w Poniecu. 

Dyrektor GCK Maciej Malczyk przedstawił ostatnie sukcesy i osiągnięcia Dziecięco-

Młodzieżowej Orkiestry Dętej przy GCK w Poniecu.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że rada przyjęła sprawozdanie, a także ocenił 

bardzo dobrze pracę dyrektora i pracowników GCK oraz złożył podziękowania.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Prezesa Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu 

Łukasza Idowiaka o przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Poniecu za 2022 rok. 

 

Presez OSiR Łukasz Idowiak przedstawił sprawozdanie z działalności OSiR za 2022 rok oraz 

podziękował Burmistrzowi Ponieca za współpracę.  

Radny Zdzisław Zdęga zapytał o dołożenie darmowej godziny bowlingu dla Klubu Seniora.  
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Presez OSiR Łukasz Idowiak odpowiedział, że należy skonsultować się z Kierownik OPS. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że duże możliwości daje Poniecka Karta Seniora, 

która uprawnia do zniżki na ofertę OSiR.  

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś podsumował, że cieszy się ze współpracy 

dyrektora GCK z prezesem OSiR oraz bogatej oferty kulturalno-sportowej w Gminie Poniec.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że budowa Hali Sportowej była wspaniałą 

decyzją, mnogość oferty sekcji sportowych daje wiele możliwości mieszkańcom gminy. Rada 

przyjmuje sprawozdanie i dziękuje pracownikom OSIR.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLVII/385/2023 

w sprawie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 

z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2023-2043. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
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Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji i poinformował, że temat był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na którym radnym zostały 

udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a jego Zastępca Dariusz 

Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVII/386/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Posiedzenie opuścili: radna Łucja Markowska i radny Ryszard Sikorski.  

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Następnie dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska 

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVII/387/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej wsi 

Drzewce. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
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Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a jego Zastępca Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVII/388/2023 

w sprawie zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej wsi Drzewce.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działanie Burmistrza Ponieca.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Zastepcę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Barbarę Mendykę o przedstawienie projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Zastępca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Barbara Mendyka przedstawiła projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie.       

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVII/389/2023  

w sprawie skargi na działanie Burmistrza Ponieca. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 10. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy 

Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLV Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
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Pkt 11. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy 

Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLVI Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Pkt 17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Odpowiedzi nie wpłynęły. 

 

Pkt  18. Wolne wnioski i zapytania. 

Mieszkaniec Ponieca Bronisław Glura zgłosił ścieżkę rowerową w parku, która wymaga 
utwardzenia oraz drogę przy ul. Rydzyńskiej i chodnik przy domach kolejowych. 
Radny Stanisław Machowski zapytał kiedy rozpocznie się wykaszanie rowów w Gminie 
Poniec oraz naprawa dróg powiatowych z Żytowiecka w różnych kierunkach.  
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś podsumował, że zaznaczone dziury na drogach 
powiatowych załatano. 
Radny Powiatowy Maciej Malczyk stwierdził, że wykaszanie powinno dobywać się 
wcześniej, powinien być dokładny harmonogram prac drogowych w całym powiecie.   
Mieszkaniec Ponieca Bronisław Glura zaznaczył, że sam odbył wizytę w Starostwie 
Powiatowym i po tej interwencji od razu wykonano zgłoszone naprawy. Zaapelował do 
radnych o rozmowy z powiatem.  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz oznajmił, że gmina jest w środku roku budżetowego i 
niektórych zgłoszonych spraw nie będzie można rozwiązać. Drobne naprawy jeszcze można 
wykonać, natomiast większych inwestycji na pewno nie.  
Burmistrz Ponieca Jacek Widyński ustosunkował się do zgłoszonych przez Pana Glurę spraw. 
Położono korę w parku, zobaczymy co należy tam poprawić. Droga przy ul. Kolejowej została 
omówiona z mieszkańcami, dokonamy oględzin.  
Radny Krzysztof Matecki chciał potwierdzić informacje o szkle ozdobnym, które ma służyć za 
ozdobę ronda.  
Burmistrz Ponieca Jacek Widyński odpowiedział, że gmina szuka pewnych form 
zagospodarowania ronda. Z uwagi na ogromne koszty nie będzie herbu na środku ronda, 
będzie niski kopczyk z nasadzeniami oraz pierścień ze szkła ozdobnego.  
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zapytał o wysoką trawę przy ul. Dworcowej oraz o 
losy wieży przekaźnikowej w pobliżu.  
Kierownik GZWiK Piotr Kogut poinformował, że prace przy ul. Dworcowej są uwzględnione 
w harmonogramie. Trawa zostanie skoszona w najbliższym czasie.  
 
Pkt 19. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XLVII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1610 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                            Jerzy Kusz 


